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法 界 音

2005年萬佛聖城青少年夏令營
 2005 Youth Summer Camp 
at the City of Ten Thousand Buddhas 
Cultural Appreciation and Environmental Awareness
文化欣賞與保護自然

日期：七月五日（星期二）至七月十五日（星期五）Dates: Tuesday, July 5 ~ Friday, July 15
地點/ Place：萬佛聖城City of Ten Thousand Buddhas, 2001 Talmage Road, Ukiah, CA 95482 
（三藩市北邊110哩/110 miles north of San Francisco）.

活動內容：佛學、打坐、多元文化活動；環保意識；美勞、運動（迷你籃球營—限男生—請電話洽詢）

Program: Buddhist Studies, Meditation, Multicultural Activities, Environmental Awareness, Art & Crafts, Physical 
Fitness/Sports (boys only – mini basketball camp – please call for details)

活動簡介Brief Program Description: 
佛學—所有學員都參加倫理道德、法會、打坐和素食獲得第一手寺廟經驗。介紹佛法與因果和慈悲等觀念。

Buddhism - Students will gain a firsthand experience of being in a monastery by participating in ceremonies,  virtue 
studies, meditation, and vegetarian meals. Participants will be introduced to Buddhist teachings and values, such as the 
law of cause and effect, and compassion. 
多元文化活動—透過美勞、戲劇音樂、食物、遊戲與運動來介紹語言和文化。Multicultural Activities – Lan-
guage and culture will be introduced through arts and crafts, drama and music, food, games and sports. 
自然保護—讓學員思考如何推展永續性生活、有智慧地運用地球資源，以及長養慈悲心對待一切眾生。活動項

目包括：健行、資源回收藝術和社區服務。Environmental Awareness - Participants will reflect on ways in which 
we can promote sustainable living and wise use of resources on this planet, and nurture compassion for all living things. 
Activities include nature hikes, recycled art, and community service.  

年齡：五至十四歲（住宿生須滿十一歲）歡迎家長擔任義務老師或參加夏令營。

Ages: 5 – 14 (Boarding students must be at least 11) Parents are welcome to apply volunteer teachers and helpers.
費用/ Fees: （含午餐、恤衫和圖畫簿）美金一百八十元。Tuition (with lunch, T-Shirt & Scrapbook): $180
住宿費（十一歲以上學員）美金二百五十元；Dorm Fees (for children age 11 and older): $250
家長帶孩子的膳宿費（名額有限）美金二百五十元，兒童（十一歲以下學員）一百五十元

Room and Board for parents with children: $250/adult, $150/child under 11(space is limited)
截止申請日期：六月五日或名額滿時。Deadline for Application: June 5 or until spaces are filled. 
報名費：美金廿元（恕不退還）Application Fee: $20 (nonrefundable).
擬參加者、申請做義務老師或舍監者請聯絡萬佛聖城To enroll your child or volunteer as a teacher or coun-
selor, please contact CTTB for an application. E-mail: boysschool@drba.org  Tel/Fax: (707) 468-1138 E-mail: 
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